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Holl

Gelukkig maar ©

We hebben de middelen voor de 30 juristen in 2021 en 2022 pas bij julibrief gekregen (was niet helemaal rechtmatig gegaan,

want eerst moet budget geregeld worden en daarna kun je pas werven maar dat was bij die dertig juristen (en later die 17) dus

andersom gegaan) en daarom pas in de 9° ISB gecommuniceerd aan de Kamer. Vandaar!

Van:HEE <SERELR @ minvws.nl>

Verzonden: dinsdag 5 oktober 2021 11:20

Aan: @minvws.nl>

cc: @minvws.ni>; INEEECSINNN) <BEEEDM@ minvws.ni>
Onderwerp: RE: Twee kamervragen bij 9e ISB over coronagerelateerde Wob verzoeken

ses JERE
Dank voorje reactie. Zelf ben ik niet financieel onderlegd. Samen kunnen we elkaar gelukkig aanvullen.

Ik vraag me af of je kunt stellen dat de andere 30 juristen ook gefinancierd worden met het bedrag dat we hebben gekregen
voor de 50 extra juristen. Ik ben in de veronderstelling dat we daarvoor al eerder geld gekregen hebben, maar misschien heb ik

het mis. EE kan daar wellicht ook wat duidelijkheid over geven.

Wil je nog even kijken of deze passage wel klopt?

Vriendelijke groet,

Verzonden: dinsdag 5 oktober 2021 10:52

Aan:

cc: E minvws.ni>; [EERJEEHeminvws.nl>
Onderwerp: RE: Twee kamervragen bij 9e ISB over coronagerelateerde Wob verzoeken

worIEKEE

Veel dank voor je check. Heb nog wat aanpassingen gedaan om te verhelderen wat we nu precies financieren met dat geld dat

we bij de ISB hebben gekregen (zie bijlage).

Merk al dat ik niet zodanig juridisch onderlegd ben om het verschil tussen de Kamervragen en Kamercommissievragen te kennen

©. Kijkend naar het originele bestand zie ik dat de vragen vanuit de vaste commissie komen n.a.v. de wet.

Gr. 5.1.2e

van:IEEEEEEo minvws o>Verzonden: maandag 4 oktober 2021 11:36

Aan: 5.1.2e )
CC: 5.1.2e

minvws.nl>

minvws.nl>;IEEEJEENeminvws.nl>
Onderwerp: RE: Twee kamervragen bij Se ISB over coronagerelateerde Wob verzoeken

Zie hierbij mijn antwoord op de gestelde vragen. Nog wel een vraag van mij betreft het echt Kamervragen of zijn het vragen die

zijn gesteld in het verslag dat de Kamercommissie heeft opgesteld naar aanleiding van deze wet?
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Vriendelijke groet,

var:EET
Verzonden: donderdag 30 september 2021 15:05

Onderwerp: Twee kamervragen bij 9e ISB over coronagerelateerde Wob verzoeken

We hebben bij de negende Incidentele Suppletoire Begroting (hier hadden we toen de middelen geregeld voor de 50 Wob-

juristen en hebben we ook de middelen die we in het voorjaar hebben gekregen voor 30 Wob juristen in opgenomen) nog twee

Kamervragen gekregen. Ik heb al wat antwoorden geformuleerd obv wat ik weet en de Kamerbrief die midden juli is uitgegaan.
Zou jij of iemand anders hierop mee kunnen kijken/lezen en eventueel aanvullen (gelieve geen (indirecte) toezeggingen over

extra juristen als het tempo achterblijft)? We hebben tot en met maandag 4 oktober de tijd.

5.1.2i Concept

Met vriendelijke groet,

I Mini
i
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